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Svenska Stövarklubben 

Protokoll 15/2022 

Styrelsemöte 2022-09-26 kl. 19:00 

Närvarande: Rolf Karlsson, Marita Lithander, Henrik Mårts, Thomas Larsson, Göran Johansson, 

Andrea Rahm, Leif Lundholm, Thomas Eriksson 

Ej närvarande: Markus Enstedt 

 

§162 Mötet öppnas  

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat. 

 
§163  Val av en justerare  

Till att jämte ordförande justera dagens protokoll väljs Thomas Larsson. 

 
§164  Godkännande av dagordningen  

Mötet godkänner dagordningen. 

 
§165  Föregående protokoll nr 14 

Föregående protokoll godkänn och läggs till handlingarna. 

 
§166  Information från ordföranden  

Redovisas under kommande punkter. 

 
§167 AU-beslut 

Inga AU-beslut tagna sedan förra mötet. 

 
§168 Inkomna ärenden/rapporter 

a) Inköp förtjänstnålar 
Rolf utses till att beställa mera förtjänstnålar. 
 

b) Fysiskt styrelsemöte 
Thomas L utses till att ta fram ett förslag om dag och plats för ett fysiskt styrelsemöte under 
november månad. 
 

c) Medlemstappet 
Medlemstappet och valpregistreringarna sjunker oroande. Frågan beslutas diskuteras vidare 
på det fysiska styrelsemötet. Frågan tas även upp på kommande ordförandekonferens. 
 

d) Ordförandekonferensen 
Olle Norberg har tackat jag till att hålla i ordförandekonferensen. 
Marita meddelar att ingen klubb har till dagens datum anmält något att ta upp på 
konferensen. 
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e) Ansökan ur viltvårdsfonden 
Styrelsens beslutar att ansöka om medel ur Viltvårdsfonden. 

§169 Ekonomisk rapport-Henrik  
Henrik redovisar en resultat- och balansrapport t o m dagens datum. Saldot på check- och 
depåkonto ligger långt över det belopp som behövs för löpande och budgeterade utgifter. 
Styrelsen beslutar därför att ge Henrik Mårts och Rolf Karlsson i uppdrag att se över möjligheten att 
flytta över pengar från check- och depåkonto till ett konto med ränta. 
 
Henrik har haft ett möte med JO-förlaget för att gå igenom avtalen med våra huvudsponsorer. Ett av 
avtalen löper ut 2022 och ska omförhandlas. 
 
Klubben har aktieinnehav i Securitas som har meddelat att de gör en nyemission. Styrelsen beslutar 
att behålla sitt aktieinnehav och utnyttja sina tilldelade teckningsrätter i nyemissionen. 

 
§170 Rapport från utställningsansvarig-Thomas E  
Thomas E informerar om att alla utställningar för 2024 har nu inkommit och är skickade vidare till 
SKK. 
Frågan om intresset av att blir exteriördomare marknadsförs i nästa nummer av Stövaren och i SKK´s 
tidning Jakthund. 

 
§171 Rapport från avelsansvarig- Göran 
Göran informerar om att möten planeras in under hösten med rasföreningarnas avelskommittér. 

 
§172 Rapport från räv-/regelansvarig-Thomas L  
Thomas har haft möte med rävhundskommittén. 
Jaktprovsreglerna är nu färdiga för beslut av SKK´s jakthundskommitté. De är även översatta till 
engelska.  
Arbetet med Studieförbundet och utbildningsplan för implementering av de nya reglerna fortsätter. 

 
§173 Rapport från medlemsansvarig/ungdom-Andrea 
Andrea informerar om att SKK är kontaktad ang förändringen av vår fördelning av medlemsavgifter 
fr om 2023. 

 

§174 Rapport från hemsideansvarig- Markus 
Ingen rapport då Markus inte deltar i dagens möte. 

 

§175 Rapport från IT-ansvarig- Leif  
Leif informerar att resultatboken i det närmaste är klar för att gå i tryck. 
Webshopen är äntligen på gång, problem uppstod då betallösningen skulle läggas upp. Detta p g a 
att klubben inte är momsregistreringsskyldig vilket krävs av leverantören. Marita skickar kopia på 
konstituerande styrelsemöte och protokoll från fullmäktige 2022 till Leif omgående för att lösa 
problemet med leverantören. 
 
§176  Övriga frågor  
Andrea väcker frågan om ett värdegrundsdokument. Rolf skickar ut SKK´s policy till styrelsen. 

 

§177 Nästa möte 
Nästa möte bestäms till den 31 oktober kl. 19.00 
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§178 Mötet avslutas 
Rolf tackar för ikväll och förklarar mötet för avslutat. 
 

Vid protokollet 

 

Marita Lithander 

 

Justerat 

 

Rolf Karlsson   Thomas Larsson 

 


